
 

 

 
Styrelsemöte 2022-12-14 Sid 1 (2) 
 
Plats: Borås Boulehall 
 
Tid:  18:00 

Närvarande: Jan-Åke Brandt Anna-Maija Gustafsson Göran Larsson 
Arne Levin Lars Andersson Krister Salomonsson 
Leif Mollberg 

 
Revisor: Inga-Britta Carlsson 

Klubbordförande: Herman Thorell   

Valberedningen: Lars Stenborg Mikael Nilsson  
 
 
 
Anteckningar 

1. Mötets öppnande 
Jan-Åke öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 
 

2. Ersättare för ordinarie ledamot 
Behövdes ej. 
 

3. Dagordning 
Denna godkändes. 
 

4. Justering av dagens protokoll 
Anne valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
 

5. Föregående protokoll 
        Lästes och lades till handlingarna.  
        Justering av mötesrubrik ” Styrelsemöte 2022-12-14” utfördes. 
 
6. Ekonomi 

Denna ser fortsatt bra ut. 
 

7. Budget 
Vi följer lagd plan, inga avvikelser som ser oroande ut.  
 

8. Samarbetspartners 
-Avtal 
Ser ut som tidigare, Lars jobbar vidare med de som finns. 
-Bansponsring  
Inga nya avtal är tecknade.  
 

9. Kommittéer:  
-Utvecklingskommittén kommer att hålla ett möte under januari. Inget nytt att rapportera. 
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10. Cafeterian 
Beslöts att avvakta mötet med Lilla Esset som kommer att hållas efter nyår om huruvida vi 
kommer att hjälpa till med hjälp i köket vid tävlingar i hallen.  
 

11. Gemensamt ansvar 
-Idrottsskolan 
Under våren 2023 kommer vi att hålla 2st aktiviteter, dels V8-11 med Hestraskolan samt 
V12-16 med Sandared-Sandhultsskolan. Vi återkommer med vilka medlemsklubbar som 
kommer att hålla i dessa.  
 

12. Kvarstående frågor 
- Introduktionskvällar 
- Borås Stad; åtgärder i hallen 
 

13. Övriga frågor 
Fanns inga. 
 

14. Nästa möte: 
Kommer att äga rum den 25/1-23 därefter kommer nästa möte att hållas 22/2-23. 
 

15. Mötets avslutande 
Jan-Åke tackade närvarande på mötet som avslutades. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
 
Leif Mollberg 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Jan-Åke Brandt  Anne-Maija Gustafsson  
 


